
Van: ………………. 
Verzonden: zondag 14 juni 2020 17:27 
Aan: Griffie Noordoostpolder 
Onderwerp: Vraag over Zwarte Piet 
 
 

Geachte griffie, Geachte raadsleden, 
 

Zoals het u ongetwijfeld niet ontgaan is, is er momenteel veel internationale 

(media)aandacht voor Black Lives Matter, om wereldwijd racisme tegen te gaan. Ook 

de kwestie Zwarte Piet krijgt hierdoor, gelukkig, al vroeg in het jaar aandacht.  
 

Al in 2015 kwam de VN met een rapport waarin aan de overheid wordt geadviseerd 

het uiterlijk van Zwarte Piet aan te passen. Omdat deze figuur in de huidige vorm 

stereotiep is en discriminatie in de hand werkt. Als inwoner van Emmeloord zou ik 

graag zien dat we samen een gemeente vormen waarin iedereen zich thuis voelt. 

Het lijkt mij vanzelfsprekend dat dit niet mogelijk is als er elk jaar racistische 

figuren mee doen aan een kinderfeest.  

 

Nu steeds meer gemeenten hebben besloten definitief te stoppen met Zwarte Piet 

in haar racistische vorm, vroeg ik mij af wanneer mijn gemeente dit besluit gaat 

maken.  

 

Wij willen als diverse gemeente, opgebouwd door vooruitstrevende pioniers, toch 

niet de allerlaatste gemeente zijn die hier een modern besluit in neemt?  

 

Graag hoor ik hoe het plan eruit ziet, waarin staat hoe de Gemeente 

Noordoostpolder, zich gaat inzetten om met haar tijd mee te gaan. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

………………… 


